
 

 

 
 
 
 
Nr. 136/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 27 noiembrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni și Miklos András - sat 
Coșeni, lipsind: Debreczeni László, Kádár Imola, Kolcza István, Lakatos László, Toth-Birtan 
Csaba. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1345/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul municipiului Sfântu 
Gheorghe, Vargha Fruzsina viceprimarul municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde - 
Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Bine 
ați venit la ședința extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. Să 
începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r./lb.m.): „Avem un singur punct pe Ordinea de zi. Aș dori să vă întreb, dacă are 
cineva propunei la Diverse? Dacă nu, mergem mai departe. Vă rog să votăm Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul conilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord și eu.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Scuze, sunt prezent și 
sunt de acord și eu.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilieri lipsind de la vot (Kondor Ágota), Ordinea 



 

 

de zi. 
 Doamna președinte de ședință SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): ”Înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. (lb.r./lb.m.): Există asemenea cazuri? Dacă nu sunt, putem 
trece la punctul 1.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui 
contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Asociaţia Despărțământul Covasna-Harghita al ASTREI și Fundația ”Mihai 
Viteazul” în vederea organizării festivităților dedicate zilei de 1 decembrie - Ziua Națională a 
României. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc frumos. Vom 
aproba un contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe, respectiv o asociaţie și o 
fundație. Suma totală pe care o alocăm pentru organizarea zilei de 1 decembrie este de 53.000 
lei, din care 43.000 de lei către asociație și 10.000 de lei către fundație. Vă mulțumesc.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 407/2023. 
 Doamna președinte de ședință SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Vă mulțumesc pentru 
prezentare. Comisiile de specialitate 1, 4 și 5 au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. 
Are cineva are întrebări? Dacă nu sunt, trecem la vot. Sunteți de acord cu punctul 1?” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr 1.” 
 Domnul conilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr 1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 Doamna conilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt prezent și sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre.” 
 Doamna președinte de ședință SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Nu ați citit numele meu, dar 
și eu sunt de acord cu proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Nici numele meu nu a fost citit, dar și eu 
sunt de acord cu proiectul de hotărâre nr. 1.” 



 

 

 Doamna președinte de ședință SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Scuze. Mai este 
cineva? (lb.m./lb.r.): Are cineva întrebări legat de ședință, sau observații? Dacă nu, am 
terminat ședința și vă doresc o după amiază plăcută. La revedere.” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „La revedere, ne întâlnim 
miercuri. 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 noiembrie 2023. 
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